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V tomto čísle najdete: 

* Dolany v Dolanech 2018    * TJ Sokol Dolany 

* Slovo starosty     * Život na dolanském ranči 

* Komunální volby     * Zpráva z MŠ 

* Kotlíková dotace     * Společenská kronika 

17. ročník ojedinělého setkání Dolany v Dolanech 

Určitě každému z vás někdy přišel do cesty fakt, že i přes vaši velkou snahu se vám sešly do tří dnů 

hned dvě velmi důležité události. A teď jste váhali mezi: zvládnu to, nebo prostě jednu akci oželím... 

Já jsem se rozhodla pro první variantu. Bylo to velmi náročné, ale skvělé ve všech ohledech.  

V Dolanech nad Vltavou se od 15. 6. do 17. 6. 2018 konalo již 17. setkání obyvatel Dolan z České 

republiky a ze dvou slovenských Doľan. Konkrétně se setkání účastnili zástupci z Dolan u Jaroměře, 

Olomouce, Pardubic, Kladna, Klatov, Kolína, Čkyně, Levoče, Pezinku. 

V pátek jsme v Dolanech přivítali první účastníky, když už byl Areál TJ Sokol Dolany nad Vltavou plně 

připraven na návštěvníky. Já jsem se do dění mohla zapojit až po vydařeném koncertu Banjo Band Ivana 

Mládka, na který se přijeli podívat i lidé z okolí. Mezitím totiž v Kralupech nad Vltavou probíhala 

Závěrečná přehlídka choreografií Taneční skupiny Naděje, při které jsem mezi diváky viděla také 

Dolaňáky. Doufám, že už se příští roky akce překrývat nebudou :)  

Vrátím se ale zpátky do Dolan. Ivan Mládek zahrál na své pověstné banjo hity jako Linda, Medvědi 

nevědi nebo Brno je zlatá loď a poté s úsměvem pózoval před fotoaparáty návštěvníků, kteří se chtěli na 

fotce objevit po jeho boku. Zbytkem večera nás provedla country kapela Heřmánek 1983 z Dolan u 

Olomouce. 

V sobotu v půl sedmé ráno už byla většina organizátorů a pomocníků na nohou, aby areál uklidili a 

připravili pro hlavní body programu. Chtěla bych všem ještě jednou poděkovat, protože bez vás by se to 

doopravdy připravit nedalo :)  

Autobusy, auta, kola se začala sjíždět okolo deváté k Vltavě, aby starostové mohli svými slovy přivítat 

všechny Dolaňáky. Díky skvělému vystoupení bubenické skupiny Tam Tam Batucada jsme 17. ročník 

považovali za zahájený. Poté se začalo soutěžit v různých disciplínách. Letošní novinkou a asi největším 

lákadlem byla jízda na dračí lodi. Malí i velcí si to chtěli vyzkoušet a díky synchronizaci 16 lidí toužili 

porazit soupeře v druhé lodi. Výsledky všech disciplín jsou uvedeny v tabulce pod článkem. Před 

vyhlášením výsledků mohli návštěvníci zhlédnout choreografie Taneční skupiny Naděje z Kralup nad 

Vltavou, vystoupení taneční skupiny B-Original, ukázku bojových umění klubu Tiger - Jiu Jitsu a 
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pěvecké vystoupení dětí ze ZŠ Dolany nad Vltavou. Myslím, že divák i účinkující si vystoupení užil. 

Divák viděl skvělé výkony, i když bylo velké teplo a zároveň účinkující zažil perfektní atmosféru před 

dolanským publikem. Třešničkou na dortu byli myslím dojatí a pyšní rodiče, kteří z davu vystrkovali 

telefony, či fotoaparáty, aby měli památku.  

Večerní sobotní program byl jasný: bavit se a tančit, dokud nebude svítat. Nejdříve se na podiu 

předvedla kapela Prague Queen, která nás vrátila do dob, kdy britská skupina Queen vyprodávala 

stadiony. Skupina dokonale zahrála hity jako Radio Ga ga, Don´t stop me now nebo The show must go 

on. Poté se k mikrofonům a hudebním nástrojům dostala kapela GLOBUS BAND, která hrála k tanci a 

poslechu české i zahraniční hity.  

V neděli ráno se ospalí Dolaňáci naposledy občerstvili u Vltavy a pak se vydali zpátky domů – každý do 

svých Dolan.  

Malá kopaná 1. Doľany u Levoče 2. Dolany u Jaroměře 3. Dolany nad Vlt. – Hope parta 

Dračí lodě 1. Dolany u Kladna 2. Dolany nad Vlt. - mix 3. Doľany u Levoče a Dolany u Pardubic 

Nohejbal 1. Doľany u Levoče 2. Dolany nad Vltavou - 

Volejbal 1. Dolany u Kladna 2. Dolany u Jaroměře - 

Střelba družstva 1. Dolany u Kladna 2. Dolany u Pardubic 3. Dolany nad Vltavou 

Sranda mač 1. Eliška Kytková 2. Niki Jindřichová 3. Vanesa Louthanová (všichni D. n. Vlt.) 

 

Střelba jednotlivci - 

muži 

1. Svoboda Josef, 

Dolany u Klatov 

2. Bulhart Vojtěch, 

Dolany nad Vltavou 

3. Strejc Josef, Dolany u 

Kladna 

Střelba jednotlivci - 

ženy 

1. Němečková Zdeňka, 

Dolany u Olomouce 

2. Schwarzerová Eva, 

Dolany u Klatov 

3. Soukupová Gabriela, 

Dolany nad Vltavou 

Šipky - muži 
1. Handl Radovan, 

Dolany nad Vltavou 

2. Bartůněk Jan, Dolany 

nad Vltavou 

3. Roman Formánek, Dolany 

nad Vltavou 

Šipky – ženy 
1. Handlová Klára, 

Dolany nad Vltavou 

2. Tothová Linda, 

Dolany u Kladna 

3. Černá Gabriela, Dolany nad 

Vltavou 

Šipky - děti 
1. Berková Karolína, 

Dolany nad Vltavou 

2. Špička Adam, 

Dolany nad Vltavou 

3. Kábrtová Sofie, Dolany u 

Jaroměře 

 

 Tereza Vlasáková 
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Hodnocení volebního období 2018 

Vážení spoluobčané, opět se nacházíme na konci volebního období stávajícího zastupitelstva. Je vhodné 

se ohlédnout a zhodnotit uplynulé čtyřleté období. Jako obvykle se něco podařilo, něco ne a něco 

zůstává v rozpracování. Jako nesporný úspěch je třeba hodnotit dokončení a kolaudaci gravitační a 

tlakové kanalizace a uzavření komunikací po kanalizaci na bezprašný povrch. Finanční objem prací byl 

jednoznačně nejvyšší za celou dobu, co jsem starostou obce a to je od roku 1998. Důvodem je změna 

v rozdělování daní pro obce a skutečnost, že jsme se zbavili největší finanční zátěže našich minulých 

rozpočtů a to byla stavba kanalizace. Poslední dva roky jsme naše stavby realizovali v podstatě bez 

dotací. Úspěšná výběrová řízení na dodavatele umožnila dokončit víc, než jsme původně zamýšleli. Je 

pravda, že snaha dokončit některé části obce, byla motivována oslavou výročím 700 let naší obce za 

účasti obcí Dolany z Čech i Slovenska. Pro mne je letošní rok posledním ve funkci starosty obce a chtěl 

bych poděkovat všem, kteří mi po dobu 20 let pomáhali. Zejména našim občanům, pro které jsem byl 

ochoten zůstat na pozici starosty tak dlouho. Byli jste dobrými partnery. Uznávám, že ne vždy jste mohli 

být se vším spokojeni, ale věřte, že mnohdy jsem musel rozhodnout a ani jedno z řešení nebylo dobře. 

Vždy se najdou pro i proti, ale situace si řešení a rozhodnutí vyžadovala. Tak ti, kteří jste se mnou 

spokojeni nebyli, odpusťte. 

Patří se poděkovat všem zastupitelům, kteří se ve vedení obce za těch 20 let vystřídali a kterým vděčím a 

vděčíte za zlepšení podmínek bydlení v Dolanech. Z našich řad to byli: Ing. Josef Kučera, Ing. Dimitrij 

Hálkov, MUDr. Marcela Burdová, Marta Hlavaňová, Ladislav Míka, Josef Bahenský, Ing. Marie 

Stulíková, Miloš Machara, Věra Pokorná, Vladislav Čáslavský, Jaroslav Dušek, Jaroslav Hamouz, Ing. 

Tomáš Vlasák, Marie Kozelková, Josef Drápela, Jiří Halík, Jana Kužvardová, Jiřina Míková, Martina 

Maříková, Bc. Pavel Kužvard, Mgr. Jarmila Momutová, Mgr. Michaela Augustová, Bc. Pavel Otiepka. 

Všichni přispěli svým dílem, ale musím ještě jednou vyzvednout Ing. Kučeru a Ing. Hálkova, kteří 

zejména v mých začátcích dbali na to, aby se mé netradiční metody nedostaly „za hranu“. Stejně tak 

děkuji za maximální podporu stávajícímu místostarostovi ing. Tomášovi Vlasákovi, zejména za poslední 

dvě volební období, kdy musel odvádět nepopulární práci a prosazovat mnohdy pro někoho nepříjemná 

opatření.  Jednoznačně ale mou největší oporou, která se mnou prošla celých 20 let, je paní Zdenička 

Vlasáková. Děkuji jí za vstřícnost, úsměv a profesionální přístup k potřebám obce. 

Podařilo se rovněž sestavit obětavou, vstřícnou a pracovitou partu, které říkáme Technické služby a tak 

děkuji i Jiřímu Soukupovi, Mírovi Márovi, Romanovi Formánkovi, Františkovi Šimonovi, Josefu 

Holubcovi, Pavlovi Černákovi, ale i těm, kteří se snažili zajistit chod obce před více lety, vzpomenu na 

Frantu Olivu, Jiřího Hamouze, Jana Štulíka, Tondu Balabána, Jiřího Helebranta, Jaroslava Vlasáka, 

Michala Vlasáka, Leoše Částku, Richarda Hanžla, Pavla Šrámka… 

Tito lidé se zasloužili o to, že se nám podařilo postavit čističku a kanalizaci, opravit komunikace v obci, 

opravit střechu MŠ a ZŠ, opravit fasádu OÚ, realizovat chodník podle hlavní silnice, chodníky na 

Horkách, dětská hřiště, dopravní značení v obci, vyměnit veřejné osvětlení, zabezpečit novou zástavbu 

Horka, …, ale vznikly i nové akce jako Dolany v Dolanech, zamykání Vltavy, vánoční stromek s dětmi. 

Budoucnost přináší další potřeby a vznikat budou další problémy. Přeji novému zastupitelstvu mnoho 

dobrých nápadů, pevné nervy a podobné vstřícné občany Dolan, s jakými jsem spolupracoval 20 let já. 

          Dobš Josef, starosta obce 

Plánované akce 

Pochod Josefa Kloučka - 46. ročník 13. 10. 2018 

Pohonní posezení (hudba: Jiří Blažek) 10. 11. 2018 od 17:00 

Vítání občánků a Rozsvěcení vánočního stromu 1. 12. 2018 

Zamykání Vltavy 29. 12. 2018 
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Nový kabát budovy Obecního úřadu 

 

TJ Sokol Dolany 
Protože je to můj první příspěvek po konce minulé sezóny, chtěl bych dodatečně poděkovat všem lidem, 

kteří dolanskému fotbalu jakýmkoli způsobem pomáhají. Malým a velkým hráčům za to, že nám svými 

výkony povětšinou dělali radost a ti velcí současně mnohokrát pomohli při brigádách. Rodičům dětí za 

obětavou podporu mládežnického týmu. Divákům, kteří nám byli nejen při domácích zápasech věrni. 

Sponzorům, díky kterým sezóna proběhla bez finančních potíží. A samozřejmě všem dobrovolníkům, 

díky kterým se uskutečnily všechny plánované akce, mezi které je dnes potřeba brát i samotná fotbalová 

utkání, kterých je každý rok několik desítek a která pro mnohé příznivce klubu nejsou jen příležitostí 

k zábavě či odpočinku. Ještě jednou vám děkujeme a věříme, že i v té nadcházející sezóně nám zůstanete 

nakloněni. Stále totiž platí, že to děláme pro nás, pro dobrou náladu a pro lepší život v naší obci. 

Můj minulý článek končil finalizací příprav areálu Sokola na akci Dolany v Dolanech. O tom, že to byla 

akce nadevše úspěšná, není pochyb, ale hodnocení ponechám povolanějším. Za jen sebe poznamenám, 

že při pohledu na krásnou novou terasu, která rozhodně přispěje k dalšímu zatraktivnění areálu, se mi 

bude dobře zapomínat na všechnu tu námahu, která přípravu areálu na akci provázela. 

První sportovní akcí, při níž se terasa naplno využila, byl volejbalový turnaj, o němž v samostatném 

článku referuje Pepa Fečo. Uvidíme, jak to bude s budoucností turnaje, protože vše, co v našem v oddíle 

činíme, se snažíme činit pro zábavu dolaňáků. Proto nás velmi mrzí, že se turnaje téměř nikdo z místních 

nezúčastnil. Je to velká škoda, protože turnaj pravidelně mívá dobrou atmosféru a pozitivní ohlasy. 

Veskrze pozitivní ohlasy má už léta nohejbalový turnaj. Letos se kvůli jiným akcím musel termín konání 

posunout až na začátek září. Množství aut před restaurací a spokojených účastníků v areálu však ukazují, 

že ani tento náhradní termín turnaji neuškodil. Nicméně pevně věřím, že příští rok už se vrátíme 

k pořadateli preferovanému červnovému termínu. 

Každoročně v létě dostávám spoustu dotazů ohledně změn hráčského kádru. I letos bylo změn dost. 

Bohužel nikoli jen příchody, ale rovněž tak odchody a co mrzí ještě víc, vyskytlo se pár nepříjemných 

zranění. Nepochybuji, že trenéři vás v samostatném článku budou o všech případech, ale i o prvních 

výsledcích a plánech a popř. jiném, konkrétně informovat. 
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Stále více se na různých úrovních řeší téma posledního vývoje a další budoucnosti fotbalu, coby 

nejrozšířenějšího sportu v ČR.  A jedním dechem se hned uvádí dlouhý seznam vesnic, ve kterých už se 

s aktivním fotbalovým životem rozloučily. Občas na tréninky dospělých chodím, a tak mohu 

s potěšením konstatovat, že v nejbližších letech se podobného osudu snad obávat nemusíme, protože 

hráčů běhá po hřišti spousta a mnozí z nich mají deset let kariéry a možná i víc před sebou. 

Deset let je dlouhá doba, ale co potom? Cesta je jediná - je nutno věnovat se výchově mladých hráčů. Že 

je vytvoření vztahu ke sportu nutno učinit v mladém věku, je například vidět u současných dospělých 

hráčů, z nichž de-facto nikdo nezačal s kopanou v pozdějším věku, ale už jako žáček. Což potvrzují i 

zápisy z dolanské kroniky či vzpomínky pamětníků a jejich výčet těch, kteří se výchově mládeže 

v Dolanech v minulosti věnovali. 

V současnou chvíli máme v Dolanech dobře fungující kategorii starší přípravky, tj. děti okolo 10 let. No 

a nyní se nám začínají ozývat rodiče mladších dětí, kteří by rádi, aby jejich ratolesti sportovaly. Bylo by 

naivní si myslet, že jim zítra koupíme dresy a o víkendu půjdou hrát zápas. Stejně jako v předchozím 

případě bude nutno začít s pohybovými aktivitami a postupně schopnosti dětí rozvíjet. A až následně, 

třeba za rok, se rozhodnout, jak to bude dál. Ovšem začít musíme už dnes, protože dnešní doba je plná 

lákadel a pokud dětem možnost prohánět mičudu nenabídneme nyní, brzy jim rodiče nabídnou jinou 

volnočasovou aktivitu. 

Proto tímto vyzývám kohokoli z vás, ať už rodiče či nikoli, kterým záleží na budoucnosti dolanského 

fotbalu a jsou ochotni nám s výchovou další generace fotbalistů a fotbalistek pomoci, aby se mně nebo 

komukoli dalšímu z výboru Sokola ozvali. Samozřejmostí je odborná pomoc a technická a finanční 

podpora. Přeji všem pohodový podzim.       

Josef Svojsík – sekretář klubu 

Kotlíková dotace 
Dle informací ze Středočeského kraje jsou v současnosti prostředky alokované pro poslední výzvu 

vyčerpány a příjem nových žádostí zastaven. Vyhlášení nové výzvy se očekává v příštím roce za 

podobných podmínek jako v poslední výzvě. 

Štěstí přeje připraveným. Ti z Vás, kteří uvažujete o výměně kotle, využijte čas na přípravu, 

projektování nového zdroje vytápění v souladu s informací uvedenou níže. 

Nejlépe kotel 5. emisní třídy nebo zdroj tepla bez emisí elektřina, tepelné čerpadlo atd. 

INFORMACE PRO PROVOZOVATELE SPALOVACÍCH STACIONÁRNÍCH ZDROJŮ 

(KOTLŮ) NA TUHÁ PALIVA O CELKOVÉM JMENOVITÉM TEPELNÉM PŘÍKONU OD 10 

DO 300 KW 

Ke každému spalovacímu stacionárnímu zdroji (kotli) je dle ČSN EN 303-5 přiřazena emisní třída. 

Emisní třída se určuje na základě výsledků spalovacích zkoušek před uvedením spalovacího zdroje na 

trh a udává jeho technologickou vyspělost. 

Povinnosti souvisejících s prodejem a provozem kotlů na tuhá paliva: 
 Od 1. 1. 2014 zákaz prodeje kotlů 1. a 2. emisní třídy (možnost legálně zakoupit a uvést do 

provozu pouze kotle 3., 4. a  5. emisní třídy). 

 Od 1. 1. 2017 povinnost na vyžádání předložit revizi kotle (včetně označení emisní třídy). 

 Od 1. 1. 2018  zákaz prodeje kotlů 3. emisní třídy, povoleno prodávat pouze kotle 4. emisní třídy 

a vyšší. 

 Od 1. 1. 2020  zákaz prodeje kotlů 4. emisní třídy (možnost legálně zakoupit a uvést do provozu 

pouze kotle 5. emisní třídy). 

 Od 1. 9. 2022 lze provozovat pouze taková zařízení (nejen kotle, ale i kamna a vložky s 

teplovodním výměníkem o celkovém jmenovitém  příkonu od 10 do 300 kW), která splňují 
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emisní třídu 3. a vyšší; (zákaz používání kotlů 1. a 2. emisní třídy bez ohledu na to, kdy byly 

pořízeny), sankce až do výše 50 000 Kč za nedodržování této povinnosti. 

Sankci 50 000 Kč lze uložit za následující činnosti: 
 provozovatel nedodrží přípustnou tmavost kouře (od září 2012), 

 provozovatel spaluje hnědé uhlí energetické, lignit, uhelné kaly nebo proplástky (od září 2012). 

Na instalované sálavé zdroje (např. krbová kamna, vložky) s vodním výměníkem, které mají celkový 

příkon zařízení do 10 kW, se tyto změny nevztahují. I nadále pro ně platí „pouze" pravidelné kontroly 

spalinových cest. 

Ing. Tomáš Vlasák 

Z prašného povrchu bezprašný a nový vstup do ZŠ 
V polovině srpna 2018 bylo dokončeno asfaltování povrchu v ulici Na Ladech v lokalitě Lada a v ulici 

Ke Škole. V témže termínu byl zrekonstruován školní dvůr a položena zámková dlažba s letopočtem 

1885 – rok založení naší Základní školy. 

Komunální volby 2018 
Volby do zastupitelstva obce se konají v pátek 5. října od 14 do 22 hodin a v sobotu 6. října od 8 do 

14 hodin. 

Do místního zastupitelstva mohou volit občané České republiky, kteří mají v příslušné obci trvalé 

bydliště, a alespoň druhý den voleb jim bude 18 let. Volit mohou i občané členského státu Evropské unie 

s trvalým nebo přechodným pobytem v příslušné obci, kteří požádali o zápis do dodatku stálého 

seznamu voličů. 

Pro volby do zastupitelstva obce Dolany nad Vltavou, konané ve dnech 5. a 6. října 2018 rozhodl MěÚ 

Kralupy n./Vlt., jako příslušný registrační úřad o registraci kandidátních listin těchto volebních stran:  

Dolany 2018 (zmocněnec: Zdeňka Vlasáková) 

Ing. Tomáš Vlasák     Mgr. Jarmila Momutová    Jiří Vágner  

Josef Drápela      Martina Maříková  

Jaroslav Hamouz     Ing. Jana Těšíková  

Mgr. Michaela Augustová    Bc. Lucie Semerádová  
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Život na dolanském ranči – „ Tajuplná noc u koní II.“ 
Naši milí čtenáři, 

je naprosto k neuvěření, že nám ten čas takovou zběsilou rychlostí letí. Vždyť nedávno jsme pro 

Vás psali článek do dubnového vydání a ani jsme se nenadáli a je tu vydání další. Naposledy jsem psala 

o dobrodružství ve Svatošských skalách a za tu dobu se toho na ranči odehrálo zase hodně. Ani nevím, 

kde začít. 

Když budete souhlasit, začala bych tím, že se na ranči znovu uskutečnila velice oblíbená, 

předprázdninová, tajuplná noc u koní. 23. června bylo to ono magické datum a, i když to nazýváme jako 

noc u koní, začali jsme se z hrozné a nezkrotné „natěšenosti“ scházet už dopoledne. Nebojte se však, že 

někdo něco propásl, samozřejmě jsme se vší zábavou počkali na chvíli, kdy bude indiánský kmen 

kompletní. Když se tak stalo, začala ta správná legrace. Naše zlaté holky praktikantky si pro děti 

připravili krásnou a tvořivou zábavu. No hádejte, co se mohlo vyrábět? Nevíte? Tak já Vám to povím! 

Vyrábělo se všechno možné, jasné však je, že ať to byla čelenka, náramek nebo náhrdelník, muselo to 

být v indiánském stylu. Kdybyste tak viděli, jak nádherné věci dětičky vyrobily, naprosto neskutečně 

šikovné jsou! Další částí byly již tradiční závody přes překážky, řeknu Vám však, že kdyby nedošel 

materiál na vyrábění indiánských doplňků ani by se na závody snad nedostalo. Závody byly napínavé 

jako vždycky a vypadalo to, že Kocandu přepadl kmen Apačů. No vážně, křičelo se, běhalo, dokonce si 

ochočily koně a jezdily na nich bez sedel jenom na ohlávce. Hold se z nich už opravdoví indiáni stali. 

Nejen srdcem, ale i duší. V neposlední řadě, aby naši malí indiáni o nic nepřišli, bylo jim na přenocování 

postaveno indiánské tee-pee (tímto bychom chtěli poděkovat Janičce Suré, za tak ohromný dar našemu 

ranči, moc děkujeme!). Nevěřili byste, jak strašně se na spaní v tee-pee těšili, byli po něm úplně lační a 

tak, aby si to užili, ještě než půjdou spát, museli si jít aspoň rozestlat. Opékání vuřtíku a zpívání při 

kytaře už je nedílnou součástí všech nocí u koní. No, co Vám budu povídat, byl to zase krásný den a noc 

a myslím, že jsme si to všichni užili, jak jen to šlo. Na Kocandě je krásně, ať je leden nebo červen, ale 

s nimi, s jejich smíchem, radostí a energií je to najednou ráj na Zemi. Milí rodiče, moc Vám znovu 

děkujeme, že nám své ratolesti svěřujete a necháváte nás tvořit nové zážitky, jak jim, tak nám. 

Přemýšlím, komu ještě poděkovat? Abychom na někoho nezapomněli. Ano, samozřejmě. Ještě na sto 

tisíckrát děkujeme fotografovi Rosťovi, za to, že si udělal čas a že díky němu máme naši noc u koní 

zvěčněnou napořád. 

Néé, ještě neodvracejte oči k dalšímu článku ve zpravodaji, ještě pokračujeme. Chtěla bych Vám 

totiž ještě aspoň krátce a v rychlosti povyprávět o druhé akci a to je výjimečný prázdninový kroužek na 

Kocandě u bazénu. Ač jsme se báli, že moc dětí nedorazí z důvodu dovolených a táborů, byli jsme milé 

překvapeni. Dětí dorazilo hodně, i když jsme byli smutní, že se nemohli účastnit všichni.  

Z toho dne máme na stránkách krásné fotky a u jedné je tento popisek „Byl horký letní den a celý 

svět se smál!“, musím říct, že se nám naprosto podařilo vystihnout, jaké úžasné odpoledne jsme během 

prázdnin zažili. Děti se čachtaly, cpaly se osvěžujícím ovocem a zmrzkou, až jim pupíky praskaly. 

Škoda, že to úžasné odpoledne, tak rychle uteklo. Ježíš marjááá, zase jsem se rozepsala a nevím, kde 

přestat. Už zase uzurpuju v článkovém prostoru ostatní, nezlobte se prosím na mě, když ono je toho tolik 

k vyprávění.  

Už budu končit, jen bych Vám ráda ještě stihla prozradit naše plány do budoucna, resp. na příští 

rok a tím je zaprvé koňský letní tábor pro Vaše děti ve Svatošských skalách, který osobně povedeme.  

Realizace a plánování jsou již v plném proudu a my doufáme, že děti, které se přihlásí, si ho užijí stejně 

a třeba i více, než ten na kterém byli tento rok na stejném místě pod úžasným vedením pana Zdeňka 

Zátka. No a zadruhé, to je plán, který se již nějakou dobu děje a je to narození dvou hříbátek. Naše 

maminky (Maybe a Amy) jsou právě v očekávání a příští rok na jaře budou na ranči pobíhat dvě hříběcí 

písklata. Nebudeme Vám lhát, už se toho všeho nemůžeme dočkat. 

Na závěr bych Vás ráda informovat o změně působení našeho ranče, který naleznete již pouze na 

jednom místě a to v ulici Ke Kocandě. Zároveň bych za celý ranč chtěla ze srdce poděkovat dobrým 
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lidem z Dolan nad Vltavou, jejichž pozemky máme možnost využívat a díky, kterým zde můžeme 

chovat naše koně a provozovat dětský koňský kroužek.  

Vám naši milí čtenáři bych chtěla poděkovat za to, že jste, že naše články čtete a že Vás baví. 

Přeji Vám krásný zbytek léta (září má být krásné), barevný podzim a shovívavou zimu. Ono to zase 

uteče, jako voda. Ani se nenadějeme a já pro Vás budu opět sepisovat naše nové zážitky. 

 

Mějte se a brzy u dalšího 

článku. 

Appaloosa Ranch Kocanda, 

z.s. 

 

 

 

 

 

 

Nikola Surá 

 

 

Dolany na pohlednicích – ze sbírky Tomáše Framberka 
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Školní rok 2018/2019 v Mateřské škole 
3. září jsme slavnostně zahájili nový školní rok 2018/2019. Do Základní školy v Dolanech nad Vltavou 

odešlo 8 dětí. Přejeme jim hodně úspěchů a radosti z poznávání nového v 1. ročníku ZŠ. 

Kapacita MŠ (27 dětí) je opět naplněna. Úzce spolupracujeme se ZŠ v Dolanech. Radíme se společně o 

požadavcích na znalosti a dovednosti dětí v oblasti grafomotoriky, početních představ, rozvíjení poznání 

ve všech oblastech lidského poznávání. 

V dubnu 2019 čekají děti zápisy do základních škol, v květnu 2019 pak zápisy do škol mateřských. 

Abychom nejstarší děti co nejlépe připravili na vstup do ZŠ, spolupracujeme rovněž s logopedickou 

poradnou, s dětským pediatrem, s pedagogickou poradnou. 

V 1. pololetí školního roku se společně s dětmi těšíme na tyto pohádky: 

„O veliké řepě“; „O Červené Karkulce“; „Zvířátka a Vánoce“; „Čert Hubert“ 

V lednu 2019 nás čeká dětmi velmi oblíbené mobilní planetárium, kde nám promítnou film „Lední 

medvěd a tučňák“. 

Všem školáčkům i velkým školákům přejeme hodně zdraví a úspěchů ve vzdělávání a jejich rodičům 

hodně trpělivosti a radosti z pokroků svých ratolestí. 

Alena Klimentová, MŠ SLUNÍČKO Dolany nad Vltavou 

 

 

 

Narozeniny oslavili nebo oslaví: 

Halík Jiří 70   Helebrant Jan 70 

Žitný Jiří 70   Šindelářová Jiřinka 70 

Srpová Jiřina 75  Kahabková Marie 80 

Soukup Jaroslav 82  Melda Antonín 82 

Vlasáková Ludmila 84 Mareš Josef 85 

Vlasáková Venuše 88 

Narození dětí: 

Michaela Šimoníčková 

Navždy nás opustili: 

Vondrová Kamila 

Věra Pokorná 

Poděkování 
 

Děvčata z babince děkují 

dětem z Dolanské školy 

za krásné prosincové 

vystoupení  na OÚ 

v Dolanech. 

 

 

Děkují důchodkyně 

~  Společenská kronika ~ 
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Volejbalový turnaj – Dolany Open 2018 
Jelikož se minulý rok nepodařilo volejbalový turnaj pro nízký počet mužstev zorganizovat, byl jsem 

odhodlán letošní ročník uspořádat, i kdyby měl turnaj být třeba jen pro 4 mužstva. Termín byl posunut 

na poslední červnovou sobotu. Tedy krátce po akci Dolany v Dolanech, díky čemuž byla obě hřiště 

v ještě lepším stavu než obvykle. Jediný problém byl s poškozenou sítí, ale i ten se nakonec podařilo 

odstranit. Myslím si, že se nám podařilo vše dle našich představ, jen ten vítr nemusel tolik zlobit. Přesto 

byli všichni zúčastnění spokojeni, a tedy i já.  

Nakonec se turnaje zúčastnilo 7 mužstev. Pět nám známých z let minulých a dvě nová. Velkým 

překvapením bylo mužstvo, které dorazilo až z Třebíče. S ohledem k počtu týmů bylo rozhodnuto, že se 

bude hrát na dva sety do 25 (výhra min. o dva body),  max. se končilo na 30 bodech, s tím, že se bude 

hrát v jedné skupině každý s každým.  

Byl jsem potěšen úrovní hry, zápasy se musely líbit.  Určitě i díky tomu, že většina z nich byly 

vyrovnané, přestože jedno mužstvo přece jen ostatní převyšovalo. Snad důležitější než výsledky však 

bylo, že si všichni přijeli užít volejbal, nehádali se a naopak se vzájemně podporovali.  

Od účastníků se nám dostalo několika poděkování.  Já tímto děkuji Martinu Medalovi a Lukáši 

Moravcovi. Oba byly trpěliví a oba pomáhali, co jim síly stačily. Dále děkuji Láďovi Míkovi za to, že se 

o nás staral a nikdo tak neměl hlad a žízeň. Mimochodem,  když mluvím o tom hladu, ještě jedna 

komplikace nastala. Na předloňský turnaj jsme zajistili grilovaná kuřata. Nápad se velmi osvědčil, a tak i 

letos byla objednána. Bohužel došlo k velkému zpoždění jejich doručení. Naštěstí byli účastníci natolik 

natěšeni, že i tak počkali. A když kuřátka konečně dorazila a hladoví účastníci se do nich pustili, mohl 

jsem si konečně oddechnout. 

Jo, a abych nezapomněl, vítězem turnaje se stalo mužstvo Třebíče. Ale podle mě zvítězili všichni, kteří 

se turnaje zúčastnili. 
Jozef Fečo      

       
                                                           

Poděkování 
Obyvatelé ulice V Šárkách v Debrně děkují zastupitelstvu OÚ Dolany nad Vltavou za provedenou 

asfaltovou silnici před našimi domy. Již nemusíme chodit v blátě, jsme spokojeni.   

Ještě jednou díky!           Obyvatelé Šárek 
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Dolanské suvenýry 
Nevíš, jak potěšit své blízké, sháníš dárek k narozeninám, k svátku či Vánocům, nebo jen chceš být 

dolanským patriotem? 
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